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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP   

ZÁPIS z 13. jednání 

Výboru pro národnostní menšiny ZHMP konaného dne 16. 6. 2021 v 16:00 hod. 

Zasedací místnost Nová Rada, 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Mgr. Jiří Knitl - předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP, Martin Arden, Ing. Inga Petryčka, MBA, 

Mgr. et Mgr. Kryścina Šyjanok, Mgr. Natalie Kalajdžievová, Ph.D., PhDr. Petr Balla, Irena Nováková, Ján 
Balog, Mgr. Petr Skala, Ing. Igor Zolotarev, CSc., Mgr. Olga Mandová, Mgr. František Bányai,  
Mgr. Jana Hajná – tajemnice  

Hosté: Gerhard Hadi (World Radio),  Ing. Pavel Petr (European People, z.s.),  Ing. Michal Panocha, Dana 
Gregorová, Božena Hanzlová Filová, Mgr. Jakub Štědroň, Ph.D., Mgr. Radek Novák, PhDr. Andrej Sulitka, 
CSc. 

Omluveni: členové - Mgr. Jiří Koubek, Dis., Bc. Tomáš Štampach, Jan Bárta, PhDr. Magdaléna Rychlíková, Ing. 
Gordana Rajilić, Michal Lašo, Ing. Viet Cuong Nguyen   

 hosté – Ing. Alice Mezková, RNDr. Milan Pospíšil 

Nepřítomni: MUDr. Tarek Rashed  

    

Jednání řídil: Mgr. Jiří Knitl, předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP      
 

 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

2. Schválení programu jednání a zápisu z minulého jednání   

3. Volba ověřovatele zápisu ze 13. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

4. Informace k přípravě grantového řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022 

5. Reakce na podnět zástupců ukrajinské národnostní menšiny (12. jednání výboru - „Znepokojivý stav na 
Olšanských hřbitovech II. - pravoslavná část“) 

6. Dům národnostních menšin o.p.s. - aktuální informace 

7. Prostor pro prezentaci aktuálních informací ze strany členů Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

8. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Mgr. Knitl (dále jen „předseda Výboru“) přivítal přítomné členy Výboru pro národnostní menšiny ZHMP (dále jen 
„Výbor“) v zasedací místnosti Nové Rady na Mariánském náměstí a zahájil v 16:08 hodin jednání.  
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2. Schválení programu jednání a zápisu z minulého jednání  

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 Předseda Výboru vyzval přítomné, zda nemají připomínku nebo podnět k doplnění zápisu z minulého jednání. 
Následně požádal přítomné, zda mají nějaké návrhy ke změně programu. Jelikož tomu tak nebylo ani v jednom 
případě, bylo přikročeno k hlasování. 

 

Usnesení č. U-VN-0071 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

1.  program 13. jednání Výboru pro národnostní menšiny 

pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

2.  zápis z 12. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

pro: 11, proti: 0, zdržel se: 0 

3. Volba ověřovatele zápisu ze 13. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Předseda Výboru požádal přítomné, aby bylo přistoupeno k hlasování ve věci ověřovatelů zápisu z tohoto jednání 
Výboru s tím, že navrhl, aby ověřovatelkami zápisu byly členky Výboru paní Irena Nováková a Ing. Inga Petryčka, 
MBA. Nikdo neměl jiný návrh a bylo tedy přistoupeno k hlasování.  

 

Usnesení č. U-VN-0072 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

ověřovatelem zápisu ze 13. jednání Výboru pro národnostní menšiny ZHMP:  
Irenu Novákovou - pro: 11 
Ing. Ingu Petryčku, MBA - pro: 11  

Předseda Výboru ještě přivítal novou členku Výboru - zástupkyni běloruské menšiny Mgr. et Mgr. Kryścinu Šyjanok, 
kterou jmenovalo do funkce Zastupitelstvo HMP na svém zasedání dne 27. 5. 2021.  

4. Informace k přípravě grantového řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

V 16:24 příchod Dr. N. Kalajdžievové, Ph.D. - počet přítomných členů Výboru stoupl na 12. 

Předseda Výboru předal slovo Ing. Panochovi, který prezentoval hlavní návrhy změn dotačního programu pro oblast 
národních menšin na rok 2022 ve srovnání s rokem 2021 (viz příloha č. 1 Zápisu - Informace  k přípravě dotačního 
programu pro oblast národnostních menšin na rok 2022). Po prezentaci ještě zmínil, že navržená lhůta pro podání 
Žádosti je v termínu od 1. 10. - 13. 10. 2021.   

Mgr. Hajná posléze doplnila, že veškeré změny týkající se dotačního programu na rok 2022 vznikly z velké části na 
základě doporučení z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro udělování grantů v oblasti národnostních menšin a 
integrace cizinců, která se seznámila s evaluací dotačního programu integrace cizinců a zároveň s vyhodnocením 
dotačního programu pro oblast národnostních menšin. Osloveni k poskytnutí návrhu změn k dotačnímu programu 
byli i zástupci národnostních menšin ve Výboru. Oddělení národnostních menšin a cizinců MHMP se snaží zapracovat 
veškeré podněty a zachovat stejný termín lhůty pro podání žádosti jako v roce 2021. Návrh dotačního programu 
národnostních menšin pro rok 2022 v předkládané podobě bude obsahem jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro 
udělování grantů v oblasti národnostních menšin a integrace cizinců, aby ho bylo možné postoupit Radě HMP. Dále 
upozornila, že si zástupci národnostních menšin mohli všimnout, že v podmínkách dotačního programu na 
nadcházející rok nejsou formuláře žádosti, jelikož na úpravách pracuje softwarová firma. Následně ještě informovala, 
že ve formuláři – části ekonomické rozvahy budou žadatelé uvádět data a v příloze je komentovat, aby se předešlo 
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chybovosti ze strany zpracovatelů. Součástí formuláře budou také údaje k vstupním hodnotám žadatele, kterých 
chce v rámci projektu dosáhnout, která pak více pomohou při vyhodnocování výstupů projektu. 

Slovo bylo předáno předsedovi Výboru, který vyzval členy Výboru, jestli nemají nějakou připomínku.  

Mgr. Bányai se zeptal, jestli je k dispozici prezentace - Informace k přípravě dotačního programu národnostních 
menšin pro oblast národnostních menšin na rok 2022.  

Mgr. Hajná reagovala, že prezentace bude přílohou zápisu a současně upozornila, že podmínky jsou pouze ve formě 
návrhu (poznámka: tj. nejsou veřejné jako finální, tedy ani prezentace) a musí projít kolečkem připomínkového řízení 
(po projednání Komisí Rady hl. m. Prahy pro udělování grantů v oblasti národnostních menšin a integrace cizinců) a 
teprve následně budou projednány Radou HMP. V okamžiku, kdy bude dotační program schválen, bude uspořádán 
(pokud epidemiologická situace dovolí) seminář pro žadatele, kde budou uvedeny již přesně dané finální informace.  

Mgr. Bányai reagoval, že prezentace formou přílohy zápisu bude v tuto chvíli stačit pro úvodní seznámení se 
změnami dotačního programu a bere na vědomí, že se jedná pouze o jeho návrh.    

 

Usnesení č. U-VN-0073 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

informace k přípravě grantového řízení pro oblast národnostních menšin na rok 2022 a aktuální návrh  

podmínek grantového řízení pro uvedenou oblast 

pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 

I I .   d o p o r u č u j e  

návrh podmínek grantového řízení pro oblast národnostních menšin předložit k projednání Komisi Rady HMP  

pro udělování grantů v oblasti národnostních menšin a integrace cizinců a následně k projednání Radě HMP  

pro: 12, proti: 0, zdržel se : 0 

5. Reakce na podnět zástupců ukrajinské národnostní menšiny (12. jednání výboru - „Znepokojivý stav na 
Olšanských hřbitovech II. - pravoslavná část“) 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 
 
Předseda Výboru informoval, že se uskutečnila schůzka s vedením Správy pražských hřbitovů, p.o., kde byla 
projednávána znepokojivá situace na Olšanských hřbitovech v pravoslavné části s chrámem (včetně krypty) – viz 
podnět zástupců ukrajinské národnostní menšiny na minulém jednání Výboru a možnost zajištění nápravných 
opatření. Východiskem je dohoda vrátit místo původnímu smyslu a účelu, tedy hrobovému a pietnímu. Nevyužívat 
jej pro různé aktivity církví (běžné bohoslužby) a organizovaná veřejná shromáždění. Následně přečetl návrh 
usnesení Výboru (viz níže).  
 
PhDr. Balla se přihlásil o slovo a sdělil, že na minulém jednání nepochopil s čím vším je na hřbitově problém, a proto 
ho zajímá na kolik je chrám používán pravoslavnou církví. Čí je chrám a v jakém rozsahu může být omezení aktivit 
v chrámu.  
 
Předseda Výboru upřesnil, že objekt je v majetku hl. m. Prahy (Správa pražských hřbitovů, p.o. – správa) a konání 
toho, co se na hřbitovech děje vychází ze  smlouvy uživatele se Správou pražských hřbitovů, p.o. Aktuálně je 
navrženo, aby se chrám a podzemní krypta navrátila k původním účelům. 
 
O slovo se přihlásila Mgr. Mandová a sdělila, že se jedná o chrám, který byl postaven za účelem pohřbů a 
v momentě, kdy na hřbitově probíhají svatby, tak není něco v pořádku. Dále pokračovala, že v okamžiku, kdy na 
hřbitově probíhají liturgie a jsou zde postavené reproduktory na hrobových místech, tak zmíněné počínání shledává 
za špatné.  
 
Ing. Igor Zolotarev, CSc. upřesnil, že v této části Olšanských hřbitovů se začalo pohřbívat začátkem 20. let minulého 
století a především to byly ruské pravoslavné hroby, kostel ještě nebyl postaven. V roce 1923 začala sbírka na 
vybudování chrámu v prostředí ruské diaspory. O vybudování chrámu se také zasloužil Karel Kramář. Účelem chrámu 
bylo pohřbívání.  
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PhDr. Balla uvedl, že pokud je tedy hřbitov v majetku HMP, pak má právo regulovat využití.  
PhDr. Sulitka se domnívá, že by usnesení mělo obsahovat, co se stane, když podmínky nebudou dodržovány.  
 
Předseda Výboru reagoval, že Výbor je poradním orgánem Zastupitelstva HMP, nemá tedy vymáhací pravomoc. 
Usnesení je pouze podpůrným nástrojem. Souhlasí však, že by stanovení následků za nedodržení podmínek mělo být 
aplikováno, ale v rámci smluvního ujednání Správy pražských hřbitovů, p.o. s protistranou. 
 
Ing. Inga Petryčka, MBA se obrátila na Výbor s dotazem, zda v usnesení bylo i zrušení mší.  
 
Mgr. Mandová reagovala, že akce by měly pouze formu pohřbů a panychid.  

 
Předseda Výboru znovu seznámil přítomné s plným textem návrhu usnesení a bylo přistoupeno k hlasování. 

 

Usnesení č. U-VN-0074 

Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   ž á d á  

Správu pražských hřbitovů, p.o., aby byly zajištěny všechny potřebné kroky vedoucí k striktnímu vymezení účelu  
pravoslavného chrámu na Olšanských hřbitovech (Chrám Zesnutí přesvaté Bohorodice) k jeho původnímu účelu  
(tj. výhradně ke konání obřadů spojených s posledním rozloučením či pietním aktům) a současně k tomu, aby  
prostor podzemní krypty nebyl nadále využíván k církevním úkonům vůbec, a to s ohledem na charakter místa  
posledního odpočinku a status válečného hrobu.  

pro:11 proti:0 zdržel se:1  

I I .   u k l á d á  

předsedovi Výboru pro národnostní menšiny ZHMP informovat o bodu 1. tohoto usnesení radní HMP pro oblast  

sociální politiky a zdravotnictví a ředitele Správy pražských hřbitovů, p.o 

pro:11 proti:0 zdržel se:1  

6. Dům národnostních menšin o.p.s. - aktuální informace 

Předkladatel: předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Předseda Výboru předal slovo Mgr. Štědroňovi Ph.D. (dále jen „ředitel DNM“), který uvedl, že proběhla schůzka 
s prof. PhDr. Michalem Stehlíkem, Ph.D., během které byl sjednán termín Setkání národnostních menšin (dále jen 
„Setkání“). Tato akce by se konala 4. listopadu 2021 v Nové budově Národního muzea (v závislosti na dobré 
epidemiologické situaci). Setkání se bude věnovat současnosti a výhledům do budoucnosti a bude tematicky 
navazovat na předchozí dvě Setkání. Dále informoval, že součástí Setkání bude prezentace průběžných výsledků 
Sčítání lidu, domů a bytů 2021. Na seznamu hostů akce jsou odborníci z řad národnostních menšin a lidé 
z akademické sféry, a pokud to situace umožní, tak i hosté ze zahraničí. Upozornil také na doprovodný program, 
jehož součástí bude návštěva nové expozice Dějin 20. stol. v Nové budově Národního muzea. 

Posléze upozornil na přípravné setkání (21. 6. 2021) k akci Dne jazyků národnostních menšin u příležitosti 
Evropského dne jazyků 2021, které organizuje paní S. Kovářová a jeho prostřednictvím vyzvala zástupce 
národnostních menšin, že pokud by se chtěly organizace národnostních menšin akce zúčastnit,  mohou dorazit na 
setkání. Samotná realizace akce je plánována v termínu 2.10.2021. 
 
Dále ředitel DNM uvedl akce, kterých se DNM zúčastní:  
 

 Etnofest - Barevná devítka - 28. 8. 2021 

 Cestou zemí českou - DDM v Modřanech  

 Zažít město jinak - 18. 9. 2021  

 Dny Prahy 15 v Hostivaři 
 
 

Závěrem přítomné pozval na výstavu věnovanou Karlu Wojtylovi, která se koná v galerii DNM. Následně předal slovo 
Mgr. Novákovi, který ještě doplnil informace k akci Svět knihy, která se bude konat v termínu od 23. 9.  - 26. 9. 2021 
na pražském Výstavišti a požádal přítomné, aby zmíněnou akci měli na zřeteli, jelikož se jedná o důležitou akci.  
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O slovo se přihlásila Mgr. Mandová a sdělila, že Akademie národnostních menšin, z.s. rozešle jako obvykle formulář 
na služby k zajištění této akce.   
Mgr. Novák sdělil, že proběhlo výběrové řízení na kanceláře národnostních menšin v DNM. Všech 25 žadatelů o 
obsazení kanceláře bylo vyrozuměno za účelem informování výsledku výběrového řízení. Zápis z výběrového řízení je 
zveřejněn na webových stránkách DNM. Dále uvedl, že v souvislosti s novými nájemními smlouvami bude proveden 
generální úklid a vymalování kanceláří. Seznámil přítomné s harmonogramem generálního úklidu a vymalování 
kanceláří:  

 16. - 20. 8. 2021 - kanceláře ve 3. patře DNM  

 23. - 27. 8. 2021 - kanceláře ve 2. patře DNM  

 30. 8 - 3. 9. 2021 - kanceláře v 1. patře DNM 
 
Během uvedených termínů bude mimo provoz sál DNM, aby do něj bylo možné uskladnit veškerý obsah kanceláří a 
bude nutné vyklidit skříně, aby bylo možné manipulovat s nábytkem. Zároveň vyzval, aby organizace národnostních 
menšin nenechávaly vyklizené věci v sále, jelikož záměrem DNM je jeho zprovoznění 4. 9. 2021. Věci k vytřídění bude 
možné zanechat v zasedací místnosti u vrátnice.   
Závěrem Mgr. Novák sdělil aktuální provozní opatření v DNM. Opatření jsou aktualizována a zasílána každý týden, 
vycházejí z opatření MZČR, která jsou vydávána každé pondělí a jsou platná do konce týdne. DNM zůstává na 50 % 
kapacity v obsazenosti společných prostor. Od 1. 7. 2021 dojde ke změně obsazenosti na 75 % kapacity. Lze podávat 
balené potraviny (forma jedné porce).     
 
Usnesení č. U-VN-0075 
Výbor pro národnostní menšiny ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

aktuální informace týkající se činnosti a provozu Domu národnostních menšin o.p.s. 

pro: 12, proti: 0, zdržel se: 0 

7. Prostor pro prezentaci aktuálních informací ze strany členů Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Předseda Výboru připomenul, že v rámci tohoto bodu mají členové Výboru zastupující jednotlivé národnostní 
menšiny prostor prezentovat aktuality/ zajímavosti/ pozvánky na akce:  

Mgr. Bányai sdělil, že Federace židovských obcí v ČR vydala Výroční zprávu o projevech antisemitismu v ČR (veřejně 
dostupná na následujícím odkazu: https://www.fzo.cz/wp-content/uploads/FZO-VZ20-F4-email.pdf). Ze zprávy 
vyplývá nárůst incidentů (nenávistné projevy) na internetu. Následně připomenul, že požádali o dotaci z evropských 
fondů. Jedná se o dotační program na podporu rovnosti, boje proti rasismu, xenofobii a diskriminaci. Nicméně se 
domnívá, že by podobná aktivita mohla vzniknout i ze strany města.  

Informace o zmíněném dotačním programu tvoří přílohu č. 2 zápisu.  

Pan Mgr. Bányai po ukončení prezentací aktualit týkajících se činnosti židovské komunity v Praze, odešel  
z jednání a počet přítomných členů Výboru klesl na 11. 
 
Mgr. Mandová uvedla, že Sbor sv. Vladimíra se zúčastní Cyrilometodějských dnů v Pelhřimově.  
 
Ing. Zolotarev, CSc., informoval, že se 15. 6. 2021 uskutečnila první schůzka pracovní skupiny, kde byla sjednána 
témata, která stojí za rozpracování. Určitě přichází v úvahu témata zaměřená na xenofobní, rasistické a jiné negativní 
jevy ve společnosti ve vztahu k národnostním menšinám. Dalším významným tématem je objektivní statistické 
zjištění stavu národnostních menšin. Následně uvedl akci Ruské tradice, z.s. s názvem Konference k 100. výročí Ruské 
pomocné akce, která se uskuteční v případě příznivé epidemiologické situace.  
 
Mgr. Skala informoval o výstavě malířky a výtvarnice Olgy Vargové Doležalové. Výstavu připravuje organizace 
Společnost přátel Podkarpatské Rusi. Přesný termín a místo konání bude uvedeno později.  
 
J. Balog poděkoval Ing.  Zolotarevovi, CSc. a PhDr. Sulitkovi za účast v pracovní skupině. Vzápětí poděkoval 
předsedovi Výboru za jednání k připravované Strategii romské integrace HMP, která bude mít dopad na romskou 
menšinu v Praze. Poté zmínil projekt organizace RomPraha, z.s., který pomáhá rozvoji ostatním neziskovým 
organizacím. Spolek pro mimoškolní aktivity PALAESTRA bude pořádat 9. 9. 2021 výstavu. Závěrem poděkoval za 
zvolení romských organizací, které budou obývat kanceláře v DNM.  
 
I. Nováková zmínila, že organizace Shromáždění německých spolků v České republice, z.s. se aktuálně zabývá 
pořádáním online letních táborů. Souběžně se organizace zaměřuje na uspořádání prezenčního tábora v Německu 
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pro děti německé menšiny. V přípravné fázi je konference delegátů a třídenní mezinárodní konference v Černínském 
paláci, která se uskuteční v říjnu (v případě příznivé epidemiologické situace). Program mezinárodní konference: 1. 
den - téma evropská integrace z pohledu národnostních menšin, 2. den - kulturní večer, 3. den - bohoslužba 
v německém jazyce v kostele sv. Nepomuka na Skalce. Spolek Němců plánuje 30. 6. 2021 v DNM celostátní jednání 
delegátů a tradiční uctění památky zemřelých na mostě v Ústí nad Labem (31. 7. 2021). 
 
PhDr. Balla sdělil, že Svaz Maďarů má nového předsedu - János Szabó. Veškerá aktivita se upíná k podzimu, kdy jsou 
připraveny kulturní akce.  

Mgr. Natalie Kalajdžievová, Ph.D. informovala Výbor, že se bulharská národnostní menšina dne 14. 6. 2021 zúčastnila 
slavnostního losování družstev Turnaje tolerance o pohár 1. místopředsedy Senátu PČR národnostních menšin v 
malé kopané. Závěrem doplnila, že Den jazyků národnostních menšin a Festival pěveckých sborů jsou v přípravné 
fázi. V rámci zmíněné akce je v plánu vizuálně oddělit instalováním výstavy u příležitosti 50. výročí vydávání časopisu 
Rodenglas. 

 
Mgr. et Mgr. Šyjanok informovala, že v rámci festivalu Jeden svět byl prezentován běloruský film Kuráž. Uvažuje se o 
dodatečné prezentaci (v létě na podzim), jelikož ne všichni měli možnost film zhlédnout. V prostorách Nové radnice 
aktuálně probíhá výstava běloruských proti režijních umělců. Výstava byla slavnostně zahájena za přítomnosti 
primátora a zároveň ji navštívil lídr běloruské opozice Svjatlana Cichanouská.  
Dále upozornila také na uspořádání literárního pikniku. Dalším důležitým bodem je zahájení jednání s Prahou 3 
ohledně běloruských hrobů na Olšanech, kde jsou pohřbeni prezidenti běloruské lidové republiky. Závěrem uvedla, 
že v médiích proběhla informace o založení centra běloruské opozice (poznámka: jedná se o návrh prezidenta ČR, 
který byl zmíněn v médiích po setkání s paní Svjatlanou Cichanouskou). 

8. Různé 

V 17:43 odešel z jednání p. J. Balog - počet přítomných členů Výboru klesl na 10. 

Předseda Výboru předal slovo zástupcům World Radia - p. Gerhardu Hadimu a Ing. Pavlu Petrovi, kteří poskytli 
informace k projektu World Radio organizace European People, z.s. prostřednictvím prezentace (příloha č. 3 zápisu). 

Předseda Výboru poděkoval za prezentaci a další případné kroky by měly jít již po linii jednotlivých spolků 
národnostních menšin a World Radia, pokud to spolky uznají za vhodné.  

Mgr. Hajná uvedla, že k podkladům přímo na jednání obdrželi členové rovněž informace a čestné vstupenky od 
pořadatelů festivalu Praha srdce národů. V případě zájmu se mohou řídit poskytnutými informacemi a kontaktovat 
pro možnou rezervaci místa přímo pořadatele na uvedený mail/telefon v pozvánce.  

Předseda Výboru uvedl, že by rád každoročně v rámci Setkání národnostních menšin / konference ocenil lidi ze 
spolků národnostních menšin, kteří pomáhají prezentovat národnostní menšiny a toto téma.  Mělo by se jednat u 
první ocenění přínosu práce v této oblasti a vyzval k zasíláním nominací kandidátů na toto ocenění – možné zaslat 
mailem (či informovat o něm telefonicky, zprávou přes WhatsApp apod.) přímo na předsedu Výboru. Uvedené 
ocenění by mělo být každoroční záležitostí.  

Závěrem předseda Výboru poděkoval přítomným za účast a připomněl termín dalšího jednání Výboru, které je 
naplánováno na 15. 9. 2021. 

Následně ukončil jednání v 17:53 hodin. 

 

 

Mgr. Jiří Knitl 

předseda Výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

 

Ověřily: paní Irena Nováková a Ing. Inga Petryčka, MBA  

 

Zpracovali: Mgr. Jana Hajná, tajemník Výboru pro národnostní menšiny ZHMP a Ing. Michal Panocha, specialista 
národnostních menšin 

Přílohy:  
1. Prezentace k přípravě dotačního programu pro oblast národnostních menšin na rok 2022 – neveřejné. 
2. Informace k dotačním výzvám Evropské komise. 
3. Prezentace World Radia – neveřejné. 


